

虹桥机场：虹桥 1 号航站楼（T1）

#### Terminal 1

您到达上海虹桥机场后，可以乘坐高铁或者长途汽车到达苏州，但是高铁站和长途汽车客运站距离虹桥 1 号航站楼有一段距离，所以当您到达虹桥 1 号航站楼后，需要乘坐 10 号地铁到达虹桥火车站，路线如下：

When you arrive at the HongQiao Airport Terminal 1, you can go to Suzhou by bus or by High Speed Train, but both of them are away from the Terminal 1, so you need to take subway number 10 to get to the Hongqiao Railway Station after your arrival. The following is the line:

**大巴和高铁路线：**机场 4 号出口出来后右拐约 15 米至麦当劳，然后继续右拐（您可以看到地铁 10 号线的指示牌），沿着指示牌一直走至地铁 1 号进站口，目的地是虹桥火车站，票价 3 元，与本站（虹桥 1 号航站楼）相隔两站。

**BUS and HIGH SPEED TRAIN LINE:** After you get out from the Airport gate 4, turn right and go about 15 m till you see [Mcdonald's](#), then turn right again (you can follow the signs of Subway Line 10), follow the signs till the entrance of the Subway number 1. The destination is the Hongqiao Railway Station, which is 2 stops away and it takes you 3 yuan.

下地铁后，可以看到指示牌，A/B 区通往火车售票处，C/D 区通往火车出发层，E/F 区通往长途汽车。

Once you get outside the Subway, one can see the signs, A/B can lead you to the train ticket office, C/D can lead you to the train leaves layer and E/F to the long distance bus.

沿着指示牌通往 E/F 区，走至 F 区出站口，出站后即可看到长途汽车客运站，到达苏州的汽车每半小时一班，票价 51 元。

Go to the area of E/F by following the signs till the export of the area of F, then one can see the Long Distance Bus Station. It takes you one and half hour and 51 yuan to Suzhou.